
Z á p i s n i c a 

zo 11. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 03.05.2024 

 

Počet poslancov : 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

4. Pozemkové úpravy – nákup pozemkov. 

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

              8.   Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Bijalko. Starosta konštatoval, že 

zasadnutie je podľa prítomnosti poslancov uznášania schopné. Privítal prítomných a oboznámil 

ich s návrhom programu rokovania.  

Poslanci OZ schválili návrh programu zasadnutia OZ. 

Uznesenie OZ č. 92/2024 

Hlasovanie:  za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

Poslanci OZ zvolili do návrhovej komisie: Ján Mihalčin, Ľuboš Sedlák,  za overovateľov 

zápisnice: Peter Slota, Róbert Slota a za zapisovateľku Anna Štefanská. 

Uznesenie OZ č. 93/2024 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce skontroloval uznesenie z predchádzajúcej schôdze . 

Starosta obce riešil problém vybehnutia dvoch psov na obecnú komunikáciu  p. Dominika  

Čižmára, Snakov č. 52 v priestupkovom konaní napomenutím . Majiteľ psov sa ospravedlnil za 

chybu a dal prísľub, že spraví potrebné opatrenia aby sa viac psy nedostali svojvoľne na verejné 

priestranstvo. 

 

 

Poslanci OZ vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenie OZ č. 94/2024 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 



 

 

4. Pozemkové úpravy – nákup pozemkov 

Starosta obce informoval poslancov OZ  možnosti odkúpenia 2 parciel v celkovej výmere 

11000 m2 v  k.ú. Dolinky od vlastníkov, ktorí by mali záujem o ich odpredaj za cenu 1,- €/m2. 

Navrhoval, aby k odkúpeniu došlo ešte pred dokončením pozemkových úprav a tým by obec 

získala do vlastníctva pozemky, ktoré by  mohla využiť počas pozemkových úprav  na zámenu  

za pozemky, ktoré potrebuje na rozvoj obce . Poslanci OZ rozoberali danú problematiku 

a nesúhlasili s nákupom z dôvodu , že parcely by v budúcnosti slúžili na výstavbu rodinných 

domov len pre Rómských obyvateľov. 

Poslanci OZ neschválili odkúpenie 2 parciel v k.ú. Dolinky  od vlastníkov . 

Uznesenie OZ č. 95/2024 

Hlasovanie: za:  3  proti:  4  zdržal sa:   0 

 

Starosta obce a poslanci OZ  schválili nákup 1parcely od Ľuboša Telmaníka o výmere 3582m2,  

za účelom vysporiadania asfaltového ihriska Dolinky a za účelom výstavby ,,Realizácie 

geologickej úlohy pre stavbu Snakov – zlepšenie prístupu k pitnej vode“ . Cena : 1,-€/m2 

Uznesenie OZ č. 96/2024 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 
 

 

5. Rôzne 

A/Poslanci OZ schváli zámer na odpredaj pozemku a  spracovanie geometrického plánu pri 

rodinnom dome č.195  , ktorého vlastníkom je Martin Bilý  

Uznesenie OZ č. 97/2024 

Hlasovanie: za:  4  proti:  0  zdržal sa:   3 

 

B/Poslanci OZ schváli zámer na odpredaj pozemku pre prístupovú cestu k rod. domu č. 1 p. 

Marošovi Sterančákovi. .Č. parcely KNC 525 K.ú. Snakov vo výmere 467 m2 

Uznesenie OZ č. 98/2024 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

 

6. Diskusia 

A/ Starosta obce oboznámil poslancov OZ o ďalšom postupe k výstavbe ,, Bytového domu 2x8 

b.j. “. Po schválení stavených povolení nasleduje verejné obstarávanie na výber firmy, ktorá 

bude realizovať výstavbu .  

 

B/Prítomní diskutovali o možnosti odkúpenia parciel v k.ú. Snakov od vlastníkov ešte pred 

ukončením pozemkových úprav pre ďalší rozvoj obce a na výstavbu rodinných domov .  

 

C/Poslanci OZ diskutovali o verejnom osvetlení a úprave cesty k multifunkčnému ihrisku. 

Osvetlenie je v štádiu riešenia a na cestu je potrebné doviesť materiál na jej spevnenie. Riešili 

tiež vyrovnanie pozemku pri futbalovom ihrisku. Navrhovali vydláždenie plochy pod pivné 

stoly pri obecných akciách na ihrisku. 

 



 

7. Návrh na uznesenie 

Člen návrhovej komisie Ľuboš Sedlák  prečítal jednotlivé schválené uznesenia. 

 

8. Záver  

Po vyčerpaní programu schôdze starosta obce poďakoval prítomným za účasť a aktivitu a 

zasadnutie ukončil. 

 

 

Overovatelia: Mgr. Peter Slota  

    Róbert Slota 

 

Zapisovateľka: Anna Štefanská     Ing. Bijalko Ján  

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 
 


